
Resposta a la Ciutadania de CIU al Ple de 18- 05-2011 
 
El Sr. Felipe diu: 
“Bona nit. A mi m’agradaria poder dir les mateixes paraules que ha dit el 
col·lega. Bé, en primer lloc tinc tres preguntes, dos preguntes per als que 
prenen decisions i una pregunta per als grups de l’oposició, d’acord? 
 
La primera pregunta és: Este año solicitamos una subvención para la 
asociación de vecinos. Presenté un presupuesto de 1.800 euros, que es el 
coste real, y pedí una subvención, mejor, pedimos una subvención del 30 
por ciento, 600 euros. Nos habéis concedido 440. De IBI pagamos más de 
440, y de impuestos. La pregunta, y me gustaría también que fuese sí o 
no, no valen más alternativas porque no las hay, ¿el resto de 
asociaciones de vecinos pagan IBI? ¿El resto de asociaciones de vecinos 
pagan la electricidad que consumen? ¿El resto de asociaciones de 
vecinos pagan el agua? ¿Pagan el mantenimiento del local? Solamente 
me gustaría que me dijesen sí o no. 
 
Y la segunda pregunta relacionada con esto es: ¿Qué tenemos que hacer 
la asociación de vecinos de Finestrelles para poder deciros las palabras 
que dice aquí un colega? ¿Con quién hay que acostarse? ¿Dónde nos 
tenemos que afiliar, dónde nos tenemos que afiliar? La verdad es que es 
triste y lamentable. 
 
Y la tercera pregunta es para los grupos de la oposición. A raíz de estas 
dos preguntas que he hecho, me gustaría conocer cuál es vuestra 
opinión, y si ganáis o entráis a gobernar en el Ayuntamiento, si vamos a 
tener el mismo trato que el resto de asociaciones de vecinos.” 
 
 
El Sr. Pons diu: 
“Jo abans de contestar el Sr. Felipe volia replicar al Sr. Giner. Em sembla que 
els regidors, entre nosaltres, ens podem dir coses, però dir a la ciutadania com 
ha de parlar o com ha de deixar de parlar, Sr. Giner, això sí que és de molt mal 
gust. Això sí que és de molt mal gust. 
 
Vol que li repeteixi? Li deia que entre regidors ens podem permetre dir-nos 
segons quines coses, però crec que els regidors no som ningú per dir a la 
ciutadania i als nostres veïns com hem de parlar o com hem de deixar de 
parlar, crec que cadascú és suficientment responsable de les seves paraules. 
Només era una puntualització. I ara centrant-me en la resposta que plantejava 
el Sr. Felipe... I no pretenc cap resposta, només era una observació, Sr. Giner.  
 
Al Sr. Felipe: de fet, ja saben que des de Convergència i Unió si alguna cosa 
venim demanant any rere any i mesos rere mesos és que hi hagi un tracte 
d’igualtat entre tots els barris d’Esplugues, i això implica no només a la part 
urbanística, vial, de mobiliari urbà, que això és el que es veu, sinó també de 
tota aquella gent que d’alguna manera dinamitza el barri i té aquest compromís 
territorial, no?, i per tant això passa també, evidentment, per les associacions 
de veïns, i això vol dir que no és que haguem de deixar de tractar unes 



determinades associacions d’una manera perquè se les tracti bé, sinó que a les 
que s’han tractat malament se les comenci a tractar bé a partir d’ara, almenys 
aquest és el nostre compromís polític, intentar tenir una ciutat que avanci en 
global, i no que alguns barris avancin més que alguns altres. 
 
Per tant, aquest és el nostre compromís, i és el que intentarem influir en els 
pròxims mesos i ens els pròxims quatre anys.” 
 
 
El Sr. Cristino diu: 
“Estoy un poquito nervioso pero me tenéis que perdonar, ¿eh? Bueno, 
buenas tardes a todo el mundo.  
 
Sra. Alcaldesa, me llamo Cristino Guerrero Díaz. Mi pregunta es ¿por qué 
no ha querido recibirme, lo he pedido diez veces? Quiero que me digas 
por qué. Muchas gracias y tiene la palabra, la oposición cuando le…” 
 
El Sr. Pons diu: 
“Bé, aviam. Jo sobre aquest tema la veritat és que, aviam, és molt lícit que 
l’Alcaldessa ens digui que això està organitzat perquè ho gestioni gerència, 
però home, si aquest senyor està demanant-li una entrevista, Sra. Díaz, potser 
sí que seria cortès, o políticament cortès que si el Sr. Cristino ho ha demanat 
deu vegades, tot i que sigui una qüestió que porti gerència o que porti un altre 
departament, que almenys el tinguin en compte. Em sembla que el Sr. Figueras 
ha fet un plantejament molt encertat que vint-i-vuit o vint-i-nou anys treballant 
en aquest cas per a la ciutat, doncs home, jo crec que mereixen que Sra. Díaz, 
amb molta rapidesa atengui la petició que fa el Sr. Cristino. 
 
I després jo sí que volia afegir una qüestió al respecte, i és una reflexió. Aviam, 
aquest senyor que ha prestat els seus serveis, amb 62 anys, si ara vostès 
volen prescindir dels seus serveis li estan fent un flac favor. Prescindir 
directament. Un moment. Un moment, no se’ns alteri, Sra. Forgues, no se’ns 
alteri. No se’ns alteri, no passa res. Estem parlant i estem exposant una 
situació. 
 
Que volen prescindir directament dels seus serveis i busquen una situació de 
recol·locació a través d’una empresa? Bé. Però han de ser curosos, perquè 
avui dia, tal com està la situació, el més important també, el més important és 
que no destrossem cap família, perquè prou destrossades estan en general.  
 
Sra. Forgues, no se m’atabali, només estic fent una reflexió. Només trec una 
reflexió. 
 
Per tant, és important que la verdadera política social passi per aquests detalls, 
Alcaldessa, i jo li demanaria en tot cas això, que després de vint-i-vuit anys de 
serveis a la ciutat tingui aquesta reunió que el Sr. Cristino està demanant. 
 
I dit això, queda resolt. No sé si la Sra. Forgues em volia comentar alguna 
cosa, que la veig molt activa després de quatre anys.” 
 


